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Nasz znak: SK.2.W/0057-5 /09   Data: 16.11.2009r. 
 
 

W odpowiedzi na interpelację znak: ERM.2-0057/52/09  z dnia 27 października  
2009r. pragnę poinformować, że  Dyrektor Książnicy Stargardzkiej przeprowadził konsultacje 
mające na celu przejęcie księgozbioru Biblioteki Pedagogicznej  przez Książnicę Stargardzką. 
Po zbadaniu warunków lokalowych, możliwe jest funkcjonowanie biblioteki pedagogicznej   
w strukturze organizacyjnej jednostki podległej Miastu. Wymaga to jednak podjęcia prac 
adaptacyjnych i organizacyjnych wspólnie ze Starostwem Stargardzkim. Mam nadzieję,        
że  podjęte przez Miasto działania doprowadzą do udostępnienia  cennego  księgozbioru.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują:      
1.adresat, 
2. Pan Sebastian Szwajlik   –  Przewodniczący Rady Miejskiej w Stargardzie  
    Szczecińskim, 
3. Biuro Prezydenta  Miasta wm., 
4. a/a. 
 

 


